
PROTOKOLL vid sammanträde 
i Djurgårdens IF:s överstyrelse 
den 6/9/54 på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Norén, 
E. Karlsson, Eckerbrant, Liliequist.

Förhindrad: Nordlund.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade därvid 

brottningssektionens ordf. L. Öberg välkommen.

§ 2.
Meddelades av nämnde Öberg, att sektionen numera beställt 

en brottarmatta och att ytterligare bidrag till inköpets möjlig
görande erhållits i form av ett materialanslag från Svenska 
Brottningsförbundet med kr. 400:-. Insamlingen i övrigt pågick 
och vidare väntades bidrag från Supporterklubben.

Samtävlingen med BK Athén den 7/8 hade måst skrinläggas, 
sedan Athén backat ur. I stället planerade sektionen en inter
nationell tävling den 7/8 okt. 1954 med deltagande av bl.a. 
Italien, Tyskland och Finland. Enligt företedd kostnadskalkyl 
beräknades inkomsterna till kr. 15.000:- och utgifterna till 
kr. 8.000:- Vid kontroll visade sig dock att i utgiftsposterna 
ej upptagits skatt och hyra, som kunde beräknas till 27 % på 
bruttointäkterna.

Beslut: sektionen skall fortsätta att arbeta på täv
lingarnas förberedande i enlighet med den uppgjorda kalkylen

Brottningssektionen planerade vidare en fest i Eriks
dalshallen den 16/10 med dans, tombola, skjutbana etc. med en 
utgiftssida på kr. 4.725 och en inkomstsida på kr. 6.300. Sek
tionens gavs begärt tillstånd fullfölja denna idé att förstärka 
sektionskassan.

§ 3.
Från ett just hållet sammanträde i DIF:s filmkommitté med 

Dunér, Bergh, B. Sandberg och Nordemar närvarande rapporterade 
ordföranden, att kontraktet för Tini-Kling-filmen kunde för Djur
gårdens del anses formulerat, att därest detsamma 
blev föremål för en juridisk prövning kunde detta innebära möj
lighet till en förlust för föreningen. Inom filmkommittén hade 
man därför enat sig att acceptera följande förslag:

25 % till föreningen
75 % till Artfilm till dess Djurgården erhållit kr. 15.000:- 

varefter nettot delas lika med utbetalning i januari varje år. 
Dagens netto var kr. 1.092. Sedan det under diskussionen inom 
ÖS ifrågasatts om filmkommitténs beslutanderätt i denna fråga, 
beslöts att godkänna överenskommelsen.

§ 4.
Uppdrogs at klubbmästare Norén att omhänderta föreningens 

filmkopia av Tini-Kling till förvaring i för honom tillgängligt 
bankvalv.

§ 5.
En framställning från bowlingsektionen om anslag för in

köp av tävlingsdräkter för en skedd utökning av sektionens ak
tiva spelarekar bordlades för behandling i anslutning till 
övriga sektioners anslagsäskanden.
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§ 6.
Diskuterades träffen med sektionsstyrelserna den 22/9 

med förnyat uppdrag åt klubbmästaren att ordna lokal och lämp
ligt underhållningsprogram, i vilket dock ej skulle ingå någon 
form av övning, som måste bedrivas utanför den valda lokalen. 
I mån av förmåga skulle ÖS-ledamöterna till kommande sammanträde 
framlägga förslag till program och frågor av angelägen vikt att 
diskutera med sektionsstyrelserna.

Sektionernas anslagsäskanden skulle infordras senast 
till den 20/9.

Ett av skattmästaren uppgjort förslag till blankett för 
dessa anslagsäskanden godkändes och beslöts att denna blankett 
skulle distribueras till sektionerna samtidigt med inbjudan 
till ”träffen" den 22/9.

§ 7.
Meddelade skattmästaren, att Roland Steen förklarat sig be

redd rycka in som biträdande kassör i skidsektionen med Åke 
Johansson kvarstående som ordinarie kassör.

§ 8.
Bordtennissektionens begäran om ett extra anslag på 944:40 kr. 

bordlades. I anslutning härtill föredrogs kravbrev från Stock
holms Bordtennisförbund på kr. 490:- för förfallna lokalhyror 
och walk-over-utgifter med meddelande att föreningen ej skulle 
fa starta i kommande serietävlingar om betalning ej skedde med 
kort tidsfrist. Beslöts att omgående reglera skulden.

§ 9.
Föredrogs protokoll från ÖS-sammanträden den 26/6/54 och 

30/8/54, vilka godkändes i befintligt skick.
Föredrogs protokoll från sammanträdet mellan ÖS och fot

bollssektionens styrelse den 31/8. Med tillägget att S. Ecker
brant (och inte Nordlund) var närvarande under förhandlingarna 
godkändes protokollet för justering från Överstyrelsens sida.

§ 10.
Avslutades sammanträdet av ordföranden.


